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استاندار البرز:
 استان البرز دارای قابلیت های ویژه 

در حوزه های صنعتی و اقتصادی است
اســتاندار البرز گفت: این اســتان دارای 
قابلیت های ویژه ای در حوزه های صنعت و 
اقتصاد است که در صورت حمایت های بیشتر 

می تواند در مسیر توسعه قرار گیرد. 
به گــزارش اداره کل روابط عمومی واموربین الملل 
استانداری البرز« مجتبی عبداللهی » در نشست شورای 
برنامه ریزی و توســعه استان البرز که با حضور رییس 
جمهور برگزار شــد، افزود: استان البرز دارای سه هزار و 

۵۰۰ واحد تولیدی با ۱۵۰ برند ملی است که می تواند گام های موثری اقتصادی را بردارد . وی 
بیان کرد: با همراهی و اتحاد در حوزه اشتغال توانستیم نرخ بیکاری را کاهش دهیم . عبداللهی 
اضافه کرد: تمرکز بر صادرات با هدف اشتغالزایی و توسعه اقتصادی از جمله محورهای موضوعی 
مهم دراین زمینه است که توجه به چالش ها و مشکلات نیز ضروری می باشد .استاندار البرز 
یاد آورشد: استان البرز ظرفیت های قابل توجهی در اشتغالزایی دارد که براین اساس با تشکیل 
قرارگاه اشتغال درصدد هستیم تا گام های موثر خود را برداریم . در نشست شورای برنامه ریزی 
 و توسعه استان البرز با حضور رییس جمهور چهار فقره تفاهم نامه اقتصادی به امضا رسید و
 ۲ فعال اقتصادی در حوزه های کشاورزی و صنایع تبدیلی ، صنایع دارویی به بیان محورهای 
موضوعی دراین زمینه پرداختند . طرح های توسعه تولید دارو و توسعه شهرک صنعتی از جمله 
موضوعات محوری تفاهم نامه ها است .رییس جمهور و هیات دولت از صبح جمعه میهمان 

مردم البرز هستند.

با حضور نماینده تام الاختیار وزیر میراث فرهنگی:
 میز ارتباطات مردمی وزارت میراث فرهنگی 

در استان البرز برپا می شود
مدیــرکل میراث فرهنگی، گردشــگری و 
صنایع دســتی اســتان البرز از برپایی میز 
میراث فرهنگی،  وزارت  مردمــی  ارتباطات 
هم زمان با ســفر رئیس جمهوری و هیأت 

دولت به استان خبر داد.
رحیم خاکی در این باره گفت: هم زمان با دور دوم سفر 
رئیس جمهوری و هیأت دولت به استان البرز و با حضور 
نماینده تام الاختیار وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و 

صنایع دستی به درخواست های مردمی در این حوزه رسیدگی می شود.مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دستی البرز اظهار کرد: می ثم آســوپا، مدیرکل دفتر مدیریت عملکرد، 
بازرسی و پاسخگویی به شکایات وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به عنوان 
نماینده تام الاختیار وزیر به مدت دو روز در محل اداره کل میراث فرهنگی اســتان واقع در بلوار 
چمران، نرسیده به میدان امام حسین، جنب دانشکدگان کشاورزی و منابع طبیعی پاسخگوی 
درخواست های مردم خواهد بود.او یادآور شد: شهروندان می توانند در روز های ۱۵ تا ۱7 آذر ماه از 
ساعت ٨ صبح الی ۱٨ برای ارائه و ثبت درخواست ها، انتقادات، پیشنهادات و شکایات خود در سه 

حوزه میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی به محل مذکور مراجعه کنند.

اجرای پویش بذرکاری کاشت درخت در استان یزد 
یزد - صادقی مقــدم- پویش بذرکاری در 
راستای اجرای طرح مردمی کاشت درخت 
در اســتان یزد در سطح ۸۰  هزار مترمربع 
از مراتع مهریز با حضــور جمعی از مردم، 
مســئولان، کوهنوردان و همیاران طبیعت 

انجام شد.
 رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری شهرستان مهریز 
هدف از اجرای ایــن پویش را با همکاری بخش های 

مختلف و مردم، غنی سازی جنگل ها و مراتع و حفظ ذخیره  گاه ها و احیا و توسعه آنها ذکر کرد.
علی دهقان با بیان اینکه این اقدام در راستای کاشت یک میلیارد درخت در سطح کشور طی 
چهار سال صورت می گیرد، افزود: در مهریز که قابلیت توسعه جنگل وجود دارد طی چهار سال 

آینده سالانه در اراضی عمومی و عرصه های جنگلی شهرستان نهال و بذر کشت می شود
همچنین حمیدرضا افلاطونیان رییس هیات کوهنوردی استان یزد گفت: توجه به منابع طبیعی 
و تولید و کاشت نهال در مقیاس های مختلف برای کشور ما بسیار پر اهمیت است و در همین 
راستا ما آماده ارائه ظرفیت کامل هیات برای تحقق این امر هستیم.در ادامه کار بذرپاشی بادام 

کوهی توسط شرکت کنندگان همراه با برنامه های مختلف از استان و مهریز انجام شد

دیدار مدیر مخابرات منطقه مرکزی با شهردار اراک
اراک- خبرنــگار امروز- ســید محســن 
موســوی:مدیر مخابرات منطقه مرکزی با 
جمعی از مدیران منطقه با شهردار جدید اراک 

دیدار و گفتگو کرد.
بــه گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه مرکزی ، 
مدیر مخابرات با بیان نقش it  در دنیا ، گفت هرچیزی 
که رنگ it داشته باشــد یک قدرت محسوب شده و 
استراکچر شبکه ملی اطلاعات که هدف رهبر معظم 

انقلاب اســت itاست ،ایشان  نقش مخابرات در اجرای شبکه ملی اطلاعات که یک شبکه 
امن جابجایی اطلاعات و پایش دوربین های نظارتی و… است را مهم قلمداد نمود  . مهندس 
لطفی اظهار داشت  با یک حرکت انقلابی در ۲۲ شهر استان از جمله شهراراک  اجرای فیبر در 
سال جاری انجام شدو اعتقاد این است که شهرداری همه چیز یک شهر است و نگاه شهردار 
به خدمات و جامعه شهری و حوزه بهداشت و کسب وکار و… مطمئنا در قالب it می گنجد 

. و آمادگی تیم مخابرات بعنوان مشاور و کارشناس جهت اجرای شهر هوشمند را اعلام نمود .
مهندس لطفی بیان کرد ما ۶۰۰ کیلومتر کر فیبر نوری در اراک داریم و ۳۶ کیلومترحفاری 
، نزدیک 7۰ کیلومتر فیبر کشــی انجام شده حدود ۱۲۰۰ مشترک متصل به شده اند که این 
وضعیت خوب از ابتدای سالجاری توسط مخابرات ایجاد شده و امیدواریم نگاه به مخابرات، نگاه 

با محبت تری در بحث ارتباطات باشد  .

 تفاهم نامه همکاری بین کمیته امداد و پارک 
علم و فناوری استان گلستان امضاء شد

تفاهم نامه همکاری مشترک بین کمیته امداد امام خمینی)ره( و پارک علم و فناوری 
استان گلستان بمنظور گسترش همکاری های علمی و پژوهشی و کارآفرینی در 
راستای توانمندسازی مددجویان تحت حمایت این نهاد و اقشار محروم و کم درآمد 

امضا شد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی کمیته امداد ، عیسی بابایی مدیرکل کمیته امداد استان گلستان گفت: 
تفاهم نامه همکاری بین کمیته امداد و پارک علم و فناوری استان باهدف توانمند سازی مددجویان تحت 
حمایت و به منظور هم افزایی و تعامل در زمینه ارتقای بهره وری اقتصادی، کارآفرینی و بهره مندی از 
ظرفیت های علمی و فناوری منعقد شد.وی افزود: تعامل مشترک بین کمیته امداد و پارک به منظور 
گسترش همکاری های علمی و پژوهشی ، کارآفرینی و اشتغال برای استفاده از ظرفیت های طرفین در 
شناسایی ، هدایت و حمایت از افراد و سوق دادن آنها به سوی طرح های دانش بنیان و تجاری سازی 
فناوری های نوین است .بابایی ،با اشاره به توسعه فرهنگ ایده پردازی دربین مخاطبان خاص طرفین 
تصریح کرد: یکی دیگر از اهداف این تفاهم نامه ، شناسایی مددجویان نخبه و دارای ایده فناورانه برای 
حمایت و برگزاری دوره های آموزشی وشبکه سازی و رویدادهای استارت آپی است .مدیرکل کمیته امداد 
حمایت مادی ومعنوی از کار آفرینان فناور و دانش بنیان واعطای تسهیلات اشتغال به صاحبان ایده را از 
تعهدات این نهاد برشمرد و افزود: استفاده از امکانات آموزشی و تحقیقاتی و برگزاری کلاسهای تخصصی 
مورد نیاز کارشناسان امداد و همچنین برگزاری دوره های آموزشی دانش بنیان و فناورانه نیز از تعهدات 
پارک می باشد.بابایی اظهار کرد: این تفاهم نامه قطعا می تواند در زمینه افزایش نفوذ فناوری در استان و 

کاهش فقر و محرومیت در مناطق کمتر توسعه  یافته استان بسیار تاثیرگذار باشد

 در جشنواره پژوهش و فناوری 
از شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی تجلیل شد

اراک- خبرنگار امروز- سید محسن موسوی:در جشنواره ای که به مناسبت هفته 
پژوهش و فناوری برگزار شــد ، از شرکت آب و فاضلاب استان مرکزی به عنوان 
شرکت فعال در حوزه همکاری با دانشگاه ها و مراکز آموزش و پژوهشی ، تجلیل شد.
این جشنواره با حضور پیمان صالحی معاون پژوهشی وزارت علوم ، فرزاد مخلص الائمه استاندار مرکزی 
، مجتبی ذوالفقاری رئیس دانشگاه اراک ، حشمت اله عباسی مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان 
مرکزی و جمعی از مسولین و پژوهشگران استان در روز سه شنبه ۱4آذرماه در دانشگاه اراک برگزار گردید.
در این آیین از حشمت اله عباسی مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب بواسطه ارتباط موثر این شرکت در 
همکاری با دانشگاه ها و مراکز آموزشی و پژوهشی و اجرای پروژه های متعدد پژوهش و تحقیقاتی با 

مراکز آموزش عالی قدردانی شد.

اخبار کوتاه 

آذربایجان شــرقی - مسلمی: رییس 
فدراسیون هاکی با اشاره به موفقیت های 
بین المللی ورزشکاران این رشته و مقام 
سومی تیم ملی کشورمان در رقابت های 
جهانی گفت: با استفاده از ظرفیت ها و 
فرصت های موجود، این رشته در مسیر 

رشد و پیشرفت قرار دارد.
بهرام قدیمی در مجمع انتخاباتی هیات هاکی 
آذربایجان شرقی اظهار کرد: هیات هاکی استان 
نیز می تواند از امکانات ورزشــی دستگاه های 

مختلف استفاده کند تا بیش از پیش شاهد شکوفایی استعدادهای این رشته در 
این استان باشیم.

وی توجه به استعدادهای ورزشی را مهم ارزیابی کرد و گفت: اگر استعدادها به 
درستی شناسایی و پرورش داده شوند به طور قطع شاهد حضور تعداد بیشتری از 

هاکی بازان این استان در عرصه ملی و بین المللی خواهیم بود.
مدیرکل ورزش و جوانان استان آذربایجان شرقی نیز با تقدیر از اقدامات انجام 
شده در هیات هاکی استان گفت: وضعیت هاکی استان در حوزه قهرمانی مطلوب 

است و افتخار آفرینی ورزشکاران این رشته در 
عرصه ملی نتیجه این فعالیت هاست.

حبیب ســتوده نژاد افزود: حضور ورزشکاران 
استان در مسابقات مختلف و همچنین میزبانی از 
رقابت های مختلف همچون المپیاد استعداد های 
برتر موجب ارتقای رشته هاکی در استان شده و 
این استان از دیرباز دارای ورزشکاران بزرگی در 

رشته هاکی است.
در این مجمع انتخاباتی، امیر میرزایی توانست 
۱۶ رای از ۱٨ رای ماخوذه را کسب کند و برای 

چهارسال به عنوان رئیس هیات هاکی آذربایجان شرقی انتخاب و معرفی شد.
همچنین رئیس فدراســیون هاکی و مدیرکل ورزش و جوانان استان در این 
مجمع از مختار فرشباف رئیس اسبق هیات هاکی و پدر هاکی آذربایجان شرقی 

تجلیل کردند.
بهمن ماه ســال گذشته در رقابت های جام جهانی هاکی در آفریقای جنوبی، 
تیم ایران در مرحله رده بندی به مصاف تیم آمریکا رفت و با شکست این تیم در 

جایگاه سوم جهان قرار گرفت.

هلدینگ  در  جهــادی  تــلاش  بــا 
کاشــت  طرح  اصفهان  پتروپالایش 
نهال در ۳۰۰هکتار از اراضی پالایشگاه 
اصفهان با حضور مســئولان استانی 

در۱۷اذر ماه انجام می شود.
معاون منابع انســانی و توسعه مدیریت و مدیر 
روابط عمومی و بین الملل هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان از اجرای طرح کاشت بذر بادام اسکوپاریا 
با حضور گــروه های مردمی وکنگــره ۶۰ در 
۱7آذر ماه در این شــرکت خبــر داد و گفت: با 

حضور مسئولان استانی و شهرستان شاهین شهر آئین کاشت بذر درخت بادام 
اسکوپاریا در ۳۰۰هکتار از اراضی پالایشگاه اصفهان که گود برداری شده است 
انجام می شود.به گزارش خبرنگارما، محمد ده بیدیان با اشاره به اینکه ۳۰۰هکتار 
از ضلع شمال غربی پالایشگاه در پشــت نیروگاه اصفهان در طول ۲۵روز گود 
برداری شده و آماده کاشت بذر است افزود: حدود ۱۵۰نفر از گروه های مردم نهاد 
در روز جمعه ۱7آذرماه در آیین درختکاری پتروپالایش اصفهان از ساعت 7صبح 
حضور می یابند.وی ادامه داد: در طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت که در 

طول 4سال باید اجرایی شود سهم استان اصفهان 
کاشت ۲۰میلیون درخت است که سهم هلدینگ 
پتروپالایش اصفهــان ۱۰۰۰هکتار درختکاری 
اســت.ده بیدیان افزود: طرح کاشت درخت در 
یکهزار هکتار از اراضی پتروپالایش اصفهان باید 
تا سال ۱4۰۵ اجرایی شود و اراضی در نظر گرفته 
شده دراین طرح شمال غربی پالایشگاه و از محل 
چشمه لادوزخ تا جهاد آباد می باشد.معاون منابع 
انسانی و توسعه مدیریت هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان ادامه داد: طبق توافق های انجام شــده 
با اداره کل منابع طبیعی استان تا پایان امسال ۳۰۰هکتار کاشت بذر بادام اسکوپاریا 
توسط گروه های مردم نهاد انجام می شود البته تا ۱۰روز دیگر فرصت برای کاشت 
بذر باقی نیست که باید هرچه سریعتر این کار انجام شود تا سه وعده آبیاری غرقابی 
برای آن انجام شود و مابقی این کاشت باید تا سال ۱4۰۵به اتمام برسد.ده بیدیان 
تصریح کرد: در مراسم کاشت بذر در پتروپالایش اصفهان معاون جنگل کاری اداره 
کل منابع طبیعی و آبخیزداری استان ، فرماندار شاهین شهر، رییس منابع طبیعی 

شهرستان شاهین شهر و مدیران پتروپالایش اصفهان حضور خواهند داشت.

مدیرکل ورزش و جوانان استان: تا سال 1405؛

وضعیت هاکی آذربایجان شرقی در حوزه قهرمانی مطلوب است طرح کاشت درخت در یک هزار از اراضی پتروپالایش اصفهان

آذربایجان شرقی - مسلمی: مدیرعامل شرکت آب و 
فاضلاب آذربایجان شرقی گفت: طول شبکه مطالعه 
و طراحی شده فاضلاب شهر ملکان ۷۲ کیلومتر است 
که تاکنون بیش از ۴۵ کیلومتر با احتساب خط انتقال و 
۸۸ کیلومتر با احتساب مسکن مهر اجرا شده است و 

پیشرفت فیزیکی ۶۰ درصدی را نشان می دهد.
این مقام مسوول در آیین کلنگ زنی تصفیه خانه شهری ملکان 
با بیان اینکه طرح ایجاد تأسیسات فاضلاب ملکان شامل خطوط 
انتقال و شبکه های اصلی و فرعی در اقطار ۲۰۰ تا ۳۰۰ میلیمتر 
اســت، اضافه کرد: از ۲ هزار و ٨۰۰ متر طول خط انتقال تحت 

فشــار، حدود یکهزار و ۶۵۰ متر انجام شده است.وی، اعتبار پیش بینی شده تصفیه خانه ملکان 
را چهار هزار میلیارد ریال اعلام کرد و گفت: ظرفیت تصفیه خانه شهری ملکان ۱۰هزار و ۵۰۰ 
مترمکعب در شبانه روز پیش بینی شده است و ۶۰ هزار نفر جمعیت را زیر پوشش قرار می دهد.
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی با اشاره به اینکه تکمیل طرح های نیمه تمام 
از جمله هدف های دولت سیزدهم است، از مشارکت بانک ملی در این طرح خبر داد و گفت: ٨۰۰ 
میلیارد ریال از طرف این بانک به عنوان قســط اول تخصیص یافته است.وی با اشاره به اینکه 
شهرستان ملکان با 4۰ درصد کاهش منابع آبی مواجه است، گفت: آبرسانی به ۳4 روستا در قالب 
طرح جهادی توسط قرارگاه امام حسن مجتبی)ع( سپاه آغاز شده است.سیدعلی موسوی نماینده 
مردم ملکان در مجلس شــورای اسلامی هم در این آیین با اشاره به دستور ویژه رییس جمهور 

مبنی بر تشکیل قرارگاه محرومیت زدایی در آذر سال ۱4۰۰ افزود: 
طبق این دستور، توجه ویژه به مناطق روستایی و عشایری، تامین 
زیرساخت های اساسی مورد نیاز روستاییان از جمله تامین آب، 
راه آسفالت، فضاهای آموزشی و درمانی و سایر زیرساخت ها در 
راستای تثبیت و ماندگاری جمعیت در روستاها دنبال می شود.
ملکان در جنوب شرق دریاچه ارومیه و در محل اتصال استان های 
آذربایجان شرقی و آذربایجان غربی قرار گرفته است؛ این شهر با 
وسعت ۱۰۰7 کیلومتر مربع ۲/۲ درصد مساحت استان آذربایجان 

شرقی را داراست و فاصله آن با تبریز ۱44 کیلومتر است.
تخصیص اعتبار برای تصفیه خانه ملکان

فرماندار ملکان از آغاز عملیات اجرایی تصفیه خانه فاضلاب شهری با یکهزار و ۵۹۰ میلیارد ریال 
اعتبار خبر داد و گفت: تاکنون برای اجرای مرحله اول تصفیه خانه ملکان ۵۰۰ میلیارد ریال تخصیص 
یافته است.بهمن قائلی در حاشیه بازدید از محل تصفیه خانه فاضلاب شهری ملکان، اظهار کرد: این 
طرح خدماتی در سه فاز)مرحله( اجرا خواهد شد و برای اجرای فاز اول ۵۰۰ میلیارد ریال از طرف 
بانک ملی به عنوان بانک عامل تخصیص یافته است.وی ادامه داد: این طرح حدود ۲۰ سال نیمه 
تمام مانده بود که اکنون با توجه و عنایات دولت سیزدهم اعتبارات لازم اختصاص یافته و اجرایی 
خواهد شد.قائلی خاطرنشان کرد: ظرفیت تصفیه خانه شهری ملکان ۱۰ هزار و ۵۰۰ مترمکعب در 
شبانه روز بوده و ۶۰ هزار نفر جمعیت را زیر پوشش قرار می دهد.فرماندار ملکان پیش بینی کرد که 

طرح یاد شده تا ۱٨ ماه آینده به پایان برسد. 

فرماندار ساوجبلاغ با اشاره به 
برنامه ریزی برای کاشت ۳۵۰ 
هزار نهال در این شهرستان تا 
پایان امسال، گفت: فرمانداری 
آماده کمک به دســتگاه ها و 
تحقق  برای  ذیربط  نهادهای 

این موضوع است.
محمدرضا البرزی با اشــاره به آغاز 
کاشت نهال در استان البرز و شهرستان 
ساوجبلاغ، گفت: کار کاشت نهال بر 

اســاس فرامین مقام معظم رهبری انجام می شود که سال قبل سه 
اصله نهال را غرس نمودند و فرمودند که اگر هر ایرانی در ســال سه 
اصله نهال بکارد می توانیم در طول چهار سال کار کاشت یک میلیارد 

نهال را به پایان برسانیم.
البرزی با بیان اینکه کاشت یک میلیارد نهال با توجه به ظرفیت های 
کشور شدنی است؛ افزود: کاشت سالانه ۲۵۰ میلیون نهال در کشور 
باید با انسجام و هم افزایی بین ادارات و دستگاه های ذیربط انجام شود.
وی ادامه داد: کاشت درخت یکی از نیازهای جامعه ماست وکاشت 

یک میلیارد نهال در چهار سال آینده 
می تواند در کاهــش و جلوگیری از 
خسارات احتمالی مثل فرسایش خاک، 
انتقال آب های سطحی و بارش ها به 
سفره های زیرزمینی و سیل موثر باشد.
فرماندار ساوجبلاغ با تشکر از منایع 
طبیعی اســتان و شهرستان، بسیج و 
سپاه، داوطلبان فعال در حوزه محیط 
زیســت، دهیاری روستای شلمزار و 
مردم گفــت: از همه دعوت می کنم 
برای موفقیت در امر درختکاری و اجرای فرمایش مقام معظم رهبری 

با هم متحد شوند و هم افزایی داشته باشند.
البرزی اظهار کرد: تا پایان امســال باید در شهرســتان ساوجبلاغ 
۳۵۰هزار نهال کاشته شود؛ ادارات برای تحقق این هدف باید پای کار 

بیایند و فرمانداری هم کمک خواهد کرد. 
فرماندار ساوجبلاغ در پایان گفت: برای نگهداری از نهال های کاشته 
شده هم باید همت کنیم چون نگهداری از کاشت اهمیت بیشتری 

دارد.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی: فرماندار ساوجبلاغ:

شهرستان ملکان با ۴۰ درصد کاهش منابع آبی مواجه است تا پایان امسال باید 350 هزار نهال در ساوجبلاغ کاشته شود

آذربایجان شرقی - مسلمی: مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان 
با اشاره به اهمیت حمل و نقل ریلی در صادرات و جابجایی کالا، 
گفت: بر این اســاس راه آهن این منطقه در این مسیر حرکت 
می کند و برای تسهیل این روند با راه آهن منطقه مالاتیای ترکیه 

تفاهم نامه همکاری امضا شده است.
محمدرضا قربانی، با اشاره به موقعیت راهبردی راه آهن این منطقه در همجواری 
با ترکیه و جمهوری خودمختار نخجوان بــرای صادرات کالا، افزود: کالاهای 
صادراتی کشــور از طریق مسیر ریلی این منطقه و از طریق ترکیه و جمهوری 

نخجوان می تواند به کشورهای اوراسیا و اروپا راه پیدا کند.
وی با بیان اینکه راه آهن از زیرساخت های مهم و ایمن حمل و نقل کشور و 
منطقه برای جابجایی کالا محسوب می شود، اظهار کرد: حمل و نقل ریلی به 
دلیل هزینه کمتر نسبت به حمل و نقل جاده ای، ایمنی سفر و کاهش مصرف 
انرژی همواره مورد توجه بوده و دولت سیزدهم نیز بر توسعه حمل و نقل ریلی 
تاکید ویژه ای دارد.مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان گفت: در این راســتا و در 
چهل و چهارمین نشست مشترک مرزی راه آهن های منطقه آذربایجان و مالاتیای 
ترکیه، توسعه حمل و نقل ریلی و صادرات کالا از مهمترین محورهای گفت و گو 
با طرف ترکیه ای بود و در این خصوص نیز تفاهم نامه همکاری به امضار رسید.

قربانی، با بیان اینکه در این تفاهم نامه همکاری برای افزایش حجم مبادلات 
ریلی کالا تا سقف یک میلیون تن بین راه آهن منطقه آذربایجان و راه آهن مالاتیا 
ترکیه به امضا رسید، ادامه داد: در زمان کنونی سالانه 7۵۰ هزار تن کالا در مسیر 

ریلی راه آهن منطقه آذربایجان و راه آهن مالاتیای ترکیه جابجا می شود.
وی یادآور شد: زلزله سال ۱4۰۱ در ترکیه مسیر ریلی »مالاتیا« به »نارلی« را از 
بین برده بود و واگن های باری ایران قادر نبودند در این مسیر تردد کنند و مجبور 
بودند برای جابجایی کالا بیش از 4۰۰ کیلومتر اضافه مسیر را تا بندر »مرسین« و 
»اسکندرون« طی کنند که این موضوع به علت تحمیل هزینه اضافی به حمل و 
نقل ریلی کشور در این تفاهم نامه مطرح و مقرر شد تا مسیر آسیب دیده تا هشت 
ماه آینده بازسازی شود تا دوباره واگن های ایرانی بتوانند مسیر ریلی ایستگاه رازی 
تا ایستگاه »کاپی کوی« را تردد کنند.قربانی، افزود: قبل از بروز زلزله ٨۵۰ دستگاه 
واگن ایرانی و ۹۰۰ واگن ترکیه ای در این مسیر تردد می کردند که پایین آمدن 
آب دریاچه وان نیز مانع از تردد واگن های ایرانی در این مسیر شده بود که طرف 
ترکیه ای متعهد شد تا ۲ ماه آینده با انجام اقدامات لازم، زمینه تردد دوباره واگن 
های ایرانی در این مسیر را فراهم کند.مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان، گفت: 
در ۹ ماه ســال گذشته ۲7۵ هزار و ۲۱۱ تن بار از طریق حمل و نقل ریلی این 
منطقه به ترکیه صادر شده که این میزان نسبت به مدت مشابه سال ۱4۰۰ حدود 

۳٨ درصد افزایش یافته بود. قربانی، ادامه داد: عمده اقلام صادراتی حمل شده 
در این منطقه شامل شیشه فرآوری شده، محصولات نهایی حوزه آهن آلات، 
مواد پتروشیمی، صنایع غذایی مانند شیرینی و شکلات بود.وی اظهار کرد: در 
این بازه زمانی ۵٨٨ هزار و ۵7۲ تن حمل و نقل بین المللی در راه آهن منطقه 
آذربایجان انجام شده بود که نسبت به مدت مشابه سال قبل از آن، ۱۵ درصد 

افزایش نشان می داد.
قربانی همچنین با اشاره به آغاز عملیات اجرایی پروژه احداث پل مشترک مرزی 
بین ایران و جمهوری آذربایجان بــر روی رودخانه ارس ، گفت: ایجاد این پل 

موجب افزایش تبادل کالا و همکاری های اقتصادی می شود.
مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان همچنین گفت: در چارچوب اجرای شعار سال 
۱4۰۲ یعنی مهار تورم و رشد تولید، کاهش مصرف سوخت و کاهش هزینه های 
جاده ای، برای نخستین بار 4۱۰ تن میلگرد تولیدی مجتمع فولاد صنعت بناب 
با استفاده از ۱۰ واگن از ایستگاه راه آهن گسترش فولاد شهریار برای صادرات 

به ترکیه بارگیری شد.
قربانی، افزود: از طریق خط فرعی که ایستگاه راه آهن »دیزه رود« را به ایستگاه 
گسترش فولاد شهریار وصل می کند، ناوگان ریلی توانایی حمل تولیدات این 
مجتمع را دارد.وی یادآور شــد: میزان حمل فولاد با ۱۰ واگن از طریق خطوط 
ریلی، برابر حمل بار با استفاده از ۲۰ دستگاه کامیون است که این مهم کمک قابل 
توجهی به کاهش ترافیک، سوانح جاده ای و صرفه جویی در مصرف سوخت در 
کشور می کند.مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان گفت: با هماهنگی هایی که با 
مدیرعامل راه آهن جمهوری اسلامی ایران انجام شد تلاش می شود صادرات 
محصولات بیشتری از این مجتمع به طور مستمر از ایستگاه گسترش فولاد 
شهریار به ترکیه انجام شود.قربانی، اظهار امیدواری کرد: با ارتباط و تعامل مستمر 
بین اداره کل راه آهن منطقه آذربایجان و مجتمع فولاد صنعت بناب، تحولات 

نوینی در توسعه صادرات غیرنفتی از طریق حمل و نقل ریلی روی می دهد.

کرمانشاه - الهه فرهادی:رئیس هیات فوتبال کرمانشاه گفت: درحال حاضر هشت تیم 
لیگی فوتبال داریم که همه آنها در زمین چمن شماره یک ورزشگاه آزادی تمرین می کنند 
و مسابقه می دهند، به همین دلیل چمن این زمین تاحدودی از بین رفته و با اولین بارش 

باران و برف دیگر قابل استفاده نیست.
علی محبی زنگنه در نشست هم اندیشی با خبرنگاران ورزشی نویس استان با موضوع مشکلات ورزش فوتبال 
در استان که در دفتر این هیات برگزارشد اظهارداشت: علاوه بر این، مجموعه های ورزشی ۱۵ خرداد و انقلاب 
هم طی سالهای گذشته از طریق ماده ٨٨ به بخش خصوصی واگذار شده اند که امکان تمرین و بازی تیم های 
ما در آنها هم وجود ندارد، چرا که بخش خصوصی آنها را به مدارس فوتبال اجاره داده است.محبی زنگنه با اشاره 
به ایرادات ورزشگاه ۱۵ خرداد گفت: یکی از مهمترین این ایرادات نور استادیوم است به گونه ای که متاسفانه 
در ســال های قبل تجهیزات روشنایی آن به سرقت رفته است و هم اکنون برای بهسازی و تجهیز سیستم 
روشنایی ورزشگاه ۱۵ خرداد برای رسیدن به شرایط استاندارد اعتبار نیاز داریم.محبی زنگنه افزود: استادیوم ۱۵ 
خرداد ایرادات زیادی دارد بعنوان مثال دروازه های آن روبه روی هم نیستند و وضعیت چمن آن برای برگزاری 
مسابقات بزرگ و میزبانی مناسب نیست.وی با اشاره به نامه سازمان لیگ فوتبال مبنی بر لزوم رفع مشکلات 
استادیوم آزادی برای میزبانی تیم های های فوتبال نیز اظهارکرد: این استادیوم تنها فضای ورزشی در اختیار تیم 
های لیگی فوتبال کرمانشاه است که دارای نواقص و ایرادات فراونی است.محبی زنگنه افزود: باتوجه به اینکه 
سازمان لیگ فوتبال به هیات استان اعلام کرده ظرف مدت دو هفته باید نواقص این استادیوم ازجمله کمدهای 
رختکن، دوش حمام های داوران و بازیکنان و جایگاه این ورزشگاه برطرف شود، ما نیز براساس  نامه ای به اداره 
کل ورزش و جوانان استان خواستار رفع این نواقص شدیم در غیر اینصورت از میزبانی مسابقات محروم خواهیم 
شد .رئیس هیات فوتبال استان کرمانشاه با بیان اینکه ادارات کرمانشاه فضاهای ورزشی خود را در اختیار تیم های 
حاضر در لیگ های ورزشی قرار نمی دهند، از استاندار کرمانشاه خواست به این مسئله ورود کند.محبی زنگنه با 
اشاره به اینکه علاوه بر استادیوم آزادی تعدادی زمین چمن استاندارد دیگر در کرمانشاه برای میزبانی تیم های 
لیگی وجود دارد تصریح کرد: متاسفانه این فضاها در اختیار دستگاه ها و ادارات دولتی کرمانشاه هستند و اجازه 
استفاده تیم های لیگی را از آنها نمی دهند.وی افزود: زمین های چمن مجموعه ورزشی کارگران، دانشگاه رازی 

و شرکت نفت از جمله این زمین ها هستند که تیم های لیگی ما می توانند بازی های خود را به این زمین ها 
منتقل کنند، اما این ادارت توجهی به این مسئله ندارند و حتی با درخواست اجاره آنها از سوی تیم های لیگی هم 
موافقت نمی کنند.محبی زنگنه با بیان اینکه پیشگیری بهتر از درمان است خواستار حمایت و اختصاص بخشی 
از درآمد مجمع خیرین کرمانشاه در زمینه ورزش شد و افزود: با توجه به ناهنجاری هایی که در جامعه وجود دارد 
و همچنین تلاش  دشمنان برای بی هویت کردن جوانان و افزایش بزه کاری های اجتماعی، پرداختن به مقوله 
ورزش می تواند مهم ترین برنامه برای پا کسازی و سالم  سازی جامعه و پرکردن اوقات فراغت جوانان باشد.وی با 
اشاره به اینکه هیچ یک از مدیران ارشد استان مسئولیت های اجتماعی مدیران صنایع را مطالبه نکرده اند افزود: 
مسئولان باید با ایفای نقش پدری، صنایع را ترغیب به حمایت از ورزش کنند و کسانی که از ورزش حمایت می 
کنند نیز باید مورد تقدیر قرار بگیرند و در این خصوص فرهنگ سازی شود.محبی زنگنه افزود: با گذشت چندین 
سال از آغاز فعالیت واحدهای صنعتی استان هیچ حمایتی از ورزش نمی شود و این واحدهای صنعتی به غیر از 
برگزاری مسابقات در سطح داخلی و بین پرسنلی خود هیچ فعالیت مثبت ورزشی دیگری نداشته و کوچک ترین 
خدمتی به ورزش استان نداشته اند.وی تصریح کرد: این در حالی است که شاهد هستیم در استان های دیگر 
کارخانجات بزرگی همچون فولاد مبارکه، ذوب آهن اصفهان، تراکتورسازی تبریز، فولاد خوزستان و پتروشیمی 
بندر امام با توجه به وجود برنامه های راهبردی و بهره  گیری از مدیران دلسوز و متخصص، آرام آرام سطح کار 
خود را ارتقاء داده و به عنوان اســکلت و بدنه اصلی ورزش کشــور مطرح شده اند.رئیس هیات فوتبال استان 
کرمانشاه از استاندار برای ملزم کردن صنایع آسیب رسان به محیط زیست همچون شرکت نفت، پتروشیمی 
و کارخانجات سیمان در خصوص حمایت و اسپانسرینگ در ورزش خصوصا فوتبال درخواست حمایت نمود.

محبی زنگنه همچنین به دلیل عدم توجه به درخواست چندین باره هیات فوتبال در خصوص برگزاری نشست 
پیرامون حمایت از فوتبال استان و مشکلات آن از استاندار گلایه کرد.وی با بیان اینکه استعدادهای خوبی که در 
استان وجود دارد گفت: ورزشکاران ما در رده های پایه عملکرد قابل قبولی دارند اما زمانی که وارد رده بزرگسالان 
می شویم، مسئولین تیم های ما نمی توانند هزینه های بالا این رده سنی را تامین کنند و به همین دلیل در این 
رده با مشکل مواجه هستیم.رئیس هیات فوتبال استان کرمانشاه در پایان افزود: به منظور حفظ انگیزه، جلوگیری 
از سرخوردگی و پیشگیری از ایجاد حس بدبینی در بین ورزشکاران، همچنین فراهم سازی بسترهای لازم برای 
ادامه فعالیت و حضور این عزیزان در لیگ های کشور، خواستار ورود و افزایش مشارکت صنایع، بخش خصوصی 
و خیران ورزشی به این موضوع هستیم.در ادامه این نشست رئیس هیات فوتبال شهرستان کرمانشاه نیز رسانه ها 
را تفنگداران عرصه مطالبه گری و تسهیل فرایند دسترسی به مدیران و مسئولین مرتبط با ورزش عنوان کرد.جواد 
مرادی با گلایه مندی از ضعف حمایت صنایع از ورزش استان تصریح کرد: مسئولان استانی باید در خصوص 
اختصاص اعتبارات تبصره ۱۱7 از مدیران صنایع انتظار داشته باشند و باید مشخص شود که اعتبارات این محل 
در کجا هزینه می شود.مرادی با بیان اینکه استان کرمانشاه دارای ظرفیت های بسیار است که باید سرمایه گذاری 
ها نیز بر اساس این ظرفیت ها باشد گفت: باید صنایع را برای کمک به رشته های ورزشی هماهنگ و ترغیب 

کرد زیرا برخی از تیم ها به مبالغ کمی نیاز دارند که حتی صنایعی کوچک نیز از پس آن بر می آیند.
مسئول کمیته جوانان و استعدادیابی فوتبال جوانان و نوجوانان استان

گفت: خوشبختانه در استان کرمانشاه ورزشکاران نخبه و با استعداد فراوانی چه در در بخش زنان و چه مردان 
وجود دارد که این ورزشکاران بعد از سال ها آموزش، تمرین و ممارست هم  اکنون به سطح حرفه ای رسیده و 
نیازمند حمایت هستند وحمایت از تیم های استانی در رده های مختلف سنی با داشتن چشم انداز مناسب، حداقل 

کاری است که می توان با حمایت صنایع در این حوزه انجام داد.
مرادی با بیان اینکه بانوان استان گرایش چشمگیری به رشته فوتبال دارند

افزود: فوتبال بانوان عملکرد قابل قبولی دارد به نحوی که در این بخش، در لیگ یک فوتبال کشور، لیگ برتر 
فوتبال ساحلی کشور و لیگ یک فوتسال کشور در بخش بانوان نماینده داریم و این نشان از عملکرد درخشان 

استان کرمانشاه در حوزه بانوان دارد که نیازمند حمایت و پشتیبانی مالی است.

حرکت راه آهن منطقه آذربایجان  در حوزه صادرات کالا شتاب گرفت
مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان:

 لزوم حمایت مسئولین و صنایع
 از ورزش کرمانشاه

در نشست هم اندیشی با خبرنگاران ورزشی نویس استان تأکید شد:

حجت الاسلام والمسلمین نعیمی با اشاره به اینکه 
نباید نسبت به سرنوشت جامعه بی تفاوت باشیم  ، 
گفت : پند و موعظه و امر به معروف و نهی از منکر ،  
بستر ساز بیداری فردی و اجتماعی و اصلاح  جامعه  

است .
حجت الاسلام والمسلمین  محمد نعیمی  مسئول نمایندگی ولی 
فقیه در سپاه استان البرز  در جمع بسیجیان ، پاسداران و سربازان 
وظیفه ناحیه مقاومت بسیج امام ســجاد )ع( کرج ،  با اشاره به  
نامه )۳۱( نهج البلاغه   اظهار داشــت : امیرالمومنین علی )ع(  
در نامه ۳۱ نهج البلاغه خطاب    به امام حســن مجتبی)ع(  در 
اهمیت موعظه و اندرز می فرماید : »فرزندم، دلت را با اندرز نیکو 
زنده کن«.وی با بیان اینکه چه بسا  اندرز و  موعظه یک فرد  ، 
اسباب بیداری و تغییر سبک زندگی یک انسان و یا تحول یک 
گروه یا جامعه  را فراهم آورد ، افزود : همه ما در برابر سرنوشت 
جامعه مسئول هستیم و باید بکوشیم تا از آن در برابر آسیب های 
گوناگون  اجتماعی ، فرهنگی، سیاســی ، رسانه ای ،  فردی و 

جمعی و غیره  محافظت کنیم .
حجت الاسلام والمسلمین نعیمی  با اشاره به تلاش دشمنان در 
جهت تغییر سبک زندگی مردم و ترویج اخبار و باور های  دروغ در 
جامعه ، تصریح کرد : عقلانیت باید معیار پذیرش اخبار ، رویدادها 

و یا  پیروی از  باورها  ، سبک زندگی و  غیره باشد .

مسئول  نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان البرز  با تقبیح مدگرایی 
و تقلید بدون منطق از یک سبک پوشش نامتعارف ، عنوان کرد: 
نسل جوان ما باید با مطالعه و بصیرت افزایی ،  هر دروغی را از 
طریق رسانه های بیگانه واقعیت محض تلقی نکند و در انتخاب 
سبک زندگی ، سبک پوشش ، نوع نگرش  و غیره خود را از ابزار 
مغز به عنوان بزرگترین هدیه پروردگار به انسان جهت شناخت راه 

درست از نادرست محروم نسازد .

وی با اشاره به برخی از انتخاب های اشتباه   که از هیچ منطق 
عقلانی خاصی برخوردار نیست ، افزود :  استفاده از شلوارهایی که 
بخش هایی از آنها پاره اســت جز یک تقلید کورکورانه  از هیچ 
منطق و عقلانیتی   برخوردار نیست  اما  برخی  افراد جامعه به 
اشتباه  تصور می کنند که با استفاده از چنین پوشش هایی  ، شیک 

پوش و امروزی به حساب  می آیند .
حجت الاسلام نعیمی با تاکید بر اینکه رسانه های بیگانه از هیچ 

تلاشی در جهت  جا به جا کردن حق و باطل ، استحاله فرهنگی 
 و تغییر ســبک زندگی  و ذائقه مردم بر اساس منافع خود دریغ 
نمی کنند و این مردم جامعه هستند که باید با  تکیه بر تفکر ، 
عقلانیت و مطالعه حداکثری  تحت تاثیر آنها قرار نگیرند ، تصریح 
کرد : رسانه های بیگانه  امروز  سعی در وارونه جلوه دادن حقایق 
هستند و ما باید با مطالعه و بصیرت افزایی در برابر آنها هوشیارانه 
عمل کنیم .وی با اشاره به تلاش رسانه های بیگانه جهت تطهیر 
رژیم پهلوی ، افزود : رسانه های بیگانه به مردم دروغ می گویند 
و اگر فردی  از مطالعه ، عقلانیت و تفکر بی بهره باشد به راحتی 

می تواند در برابر رسانه های بیگانه فریب بخورد .
مســئول نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان البرز ، با تاکید بر 
اینکه افسانه قدرت و شکوفایی ایران در زمان پهلوی یک دروغ 
رســانه ای بیش نیست که مستندات تاریخی فراوانی درباره آن 
موجود است و با یک رویکرد تطبیقی بین جمهوری اسلامی و 
دوران پهلوی به راحتی می توان آن را اثبات کرد ، بیان داشت : در 
بحبوحه جنگ جهانی دوم و پس از تبعید پهلوی اول ، روزولت ، 
چرچیل و استالین سران سه کشور آمریکا ، انگلستان و روسیه در 
کنفرانسی تحت عنوان »کنفرانس تهران « بدون اینکه شاه ایران 
به عنوان شخص نخست مملکت از آن اطلاع داشته باشد حضور 
می یابند و حتی آنقدر برای محمدرضا پهلوی ارزش قائل نیستند 
تا با او ملاقات مختصری داشته باشند و یا به عنوان پادشاه کشور 

میزبان در جلسات او را نیز به حضور بپذیرند و این مسأله یکی از 
تفاوت های مهم  دوران پهلوی و جمهوری اسلامی است که 

هرگز به بیگانگان اجازه تحقیر ایرانیان را نداده است .
وی با اشــاره به اینکه با هر منطــق و دیدگاهی  ، جمهوری 
اسلامی بستر ســاز عزت ، غرور و سربلندی ملت بزرگ ایران 
است ، تصریح کرد :  اغلب افراد و  گروه های مدعی ملی گرایی 
و وطن دوســتی    برخلاف ادعاهایی که داشتند هرگز  در دفاع 
مقدس حضور نداشتند ، اما همین بسیجی ها و نیروهای مخلص 
و انقلابی بدون اینکه ادعایی داشته باشند ، با جانفشانی و فداکاری،   
حماسه   عظیم دفاع مقدس و توسعه کشور پس از جنگ تحمیلی 
را رقم زدند و امروز  با اهتمام آنها ،  ایران اسلامی به چنان قدرت 
و عظمتی  دست پیدا کرده که استکبار جهانی از آن می هراسد و 

در برابر آن با ملاحظه و محافظه کاری عمل می کند .
 حجت الاسلام والمســلمین نعیمی با تاکید بر اینکه از دید 
اســلامی نیز امروز چشم جهان اسلام به ایران اسلامی دوخته 
شده است  ، خاطرنشان کرد: ایران اسلامی قهرمان ملت های 
مسلمان و آزادیخواهان جهان است  چنانچه تنها کشوری که از 
آرمان های اســلامی دست نکشید و اجلاس تغیرات اقلیمی و 
آب و هوا در امارات را به سبب حضور نماینده رژیم صهیونسیتی 
ترک کرد ، ایران اسلامی بود و چنین مسائل و مواضعی  در نزد 

مسلمانان بسیار ارزشمند و قابل احترام است.

مسئول نمایندگی ولی فقیه در سپاه استان البرز  :

نباید نسبت به سرنوشت جامعه بی تفاوت باشیم 


